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Energy Generation Kit 
Flex Rise 20 W

These solar kits include all components for reliable energy supply either for mobile 
use or for fixed installations etc. They are ideal for battery charging for camping, 
caravanning or on boats and for the charging of USB-applications. The kits include 
the semi-flexible, light-weight Phaesun Semi Flex Solar Modules, a high quality 
charge controller and easy-to-install- connection cables. The fully weather resistant 
Semi Flex modules are designed for the use in the harshest environments. They 
are weather-resistant and can be even used in salt-water environments. The back 
contact cells bring highest efficiency. They combine a high charging voltage at 
high temperatures and an efficient charging capacity. The charge controller brings 
best power control. It has an integrated USB connector where MP3 player, tablet 
computer, smart phones and other USB loads can be directly charged.  

Features
  �Fully weather resistant solar modules with a long durability, salt water protected
  �High efficient back contact cells
  �USB appliance charging
  �Solar cable with standard 4 connectors
  �Ideal for deck tops, caravan roofs and camper vans

Diese Kits beinhalten alle Komponenten für die zuverlässige Stromversorgung für 
mobile Anwendungen oder für feste Installationen. Sie eignen sich für das Laden von 
Batterien beim Camping, Caravaning oder auf Booten und sind ideal für das Laden 
von USB-Applikationen. Die Kits beinhalten das semiflexible, ultraleichte Phaesun 
Solarmodul Semi Flex, einen hochwertigen Laderegler und Verbinungskabel und 
Zubehör zur einfachen Installation. Die wetterresistenten Semi Flex Module sind 
für rauhe Wetterbedingungen geignet, sogar in Salzwasserumgebungen.  Die 
dunkelblauen Rückkontaktzellen sind hinsichtlich der Effizienz ungeschlagen. Der 
Laderegler sorgt für besten Energiefluss. Er verfügt über eine integrierte USB 
Ladebuchse und kann so direkt Tablet Computer, Smart Phones und sonstige 
Applikationen laden.

Produktmerkmale
  �Wetterresistente Module mit langer Lebenszeit, salzwasserfest
  Hoch effiziente Rückkontaktzellen
  �USB Ladebuchse am Laderegler
  �Solarkabel mit Standard 4 Verbindern
  �Ideal für Segelyachten, Wohnmobile oder sonstige leicht  
gebogene Oberflächen

Amount / 
Stück

Article / Artikel

1
Semi-flexible solar module 20 W |  
Semi flexibles Solarmodul 20 W

1 Charge controller 10 A | Laderegler 10 A

1 QuicklCab4-2,5/5

1
Battery cable with 15 A fuse |  
Batteriekabel mit 15 A Sicherung

1 Glue Cartridge | Kleber
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